



THE INSTITUTE OF PURCHASING & SUPPLY OF HONG KONG

香港物資採購與供銷學會

LG1, HKPC Building, 78 Tat Chee Avenue, Kowloon Hong Kong.

Telephone : (852) 2777 4372

Fax : (852) 2194 5082

E-mail: admin@ipshk.org

Website : http://www.ipshk.org

東涌-大澳網邊行大運之 新春健體大步遊暨狗年午餐團拜



親愛的會員，

一如以往，本會特為各會員朋友安排一年一度之新春行山團拜活動，並在活動後舉行春節團拜及聯誼聚會。詳情如下：

日期：	2018年3月3日星期六		
集合時間：	上午 8:30	集合地點：	大嶼山東涌港鐵 B 出口(東薈城)
行程簡介：	東涌-大澳網邊遊 東涌港鐵站 B 出口起步，途經東涌炮台、侯王廟、沙螺灣、深屈至大澳。在大澳午餐。(若不參與團拜午餐可自行離隊) 步行連休息全程需時大約 5 小時。全線行程均為山路，路途遙遠但大起伏斜坡不多，要量力參加，請自備飲品、水菓、乾糧，並宜配備太陽帽、墨鏡、雨具、手套、行山杖及運動鞋。		
對象：	IPSHK 會員及其親友、亦歡迎非會員參加。		
費用：	交通工具自費	團拜午餐：	會員免費 非會員每位 \$100 (大小同價)
截止日期：	2018年2月23日		
報名	請與本會何小姐 Joyce Ho 聯絡，電話：2777 4372 (09:00 – 13:00 hours, Monday to Friday)		

ATTENTION 注意: 本會保留更改行程及用餐地點的權利，所有參加者需自行決定是否購買個人保險(如有需要)。

請準時集合，逾時不候。

東涌-大澳網邊行大運之 新春健體大步遊暨狗年午餐團拜 Registration Form

3 March 2018 (Saturday)

Registration Deadline: 23 February 2018

Full Name:		Membership No.:	
	No. of Persons	Hiking + Lunch	Hiking ONLY
Member:			
Non-Member			
Amount	HK\$		
	Mobile:	Signature:	

** This form can also be downloaded from IPSHK website: <http://www.ipshk.org>**

Or online registration <https://goo.gl/forms/fafYnnahxCUYIogB3>

Confirmation will be sent to the registered participants through email by Tuesday, 27 February 2018.

Conditions of Registration:

By submitting this registration form, the participant in the above-mentioned event / activity acknowledges and agrees to the following conditions:-

1. IPSHK is not responsible for the death of or injury to any person, or loss of or damage to any property of any person participating in the above-mentioned event / activity. Participants should cover themselves with suitable insurances at their own costs if they consider such cover necessary.
2. During the above-mentioned event / activity, IPSHK has the right to arrange for photos to be taken by its designated personnel and those photos so taken shall be the sole property of IPSHK and IPSHK has the sole discretion to display them at its Web site or in any publications.
3. IPSHK reserves the right to accept or reject any request for registration.

For registrations accepted by us, no payment of charge made is refundable or transferable, unless the event is cancelled by us.